

## Spis treści

DOBROMIŁA NOWICKA, Kobiety jako oskarżycielki w rzymskich postępowaniach karnych? .....	11
MATEUSZ SZYMURA, George Joseph Bell (1770–1843): ostatni szkocki pisarz instytucjonalny .....	23
PAWEŁ WIĄZEK, O kierunkach rozwoju prawa karnego na ziemiach polskich w dobie średniowiecza wobec tradycji i tendencji europejskich .....	35
JÓZEF KOREDCZUK, Stosunek biskupa Józefa Kazimierza Kossakowskiego do reform polityczno-prawnych w Polsce doby stanisławowskiej .....	55
ANDRZEJ PASEK, Koncepcja rehabilitacji sądowej w pracach Komisji Kodyfikacyjnej nad projektem polskiego kodeksu karnego z 1932 roku .....	73
KAROL WILK, Projekt ustawy o unifikacji prawa w Polsce na tle powojennych koncepcji unifikacyjnych .....	89
TOMASZ KRUSZEWSKI, Polonizacja nazewnictwa ulic, placów i mostów we Wrocławiu. Etap I, rok 1945. Analiza źródłowa .....	109
NOTY O AUTORACH .....	123

# Contents

DOBROMIŁA NOWICKA, Women as Accusers in Roman Criminal Trials? . . . . .	11
MATEUSZ SZYMURA, George Joseph Bell (1770–1843): The Last Scottish Institutional Writer . . . . .	23
PAWEŁ WIĄZEK, On the Directions of Development of Criminal Law in the Polish Lands in the Middle Ages, in the Face of European Traditions and Tendencies . . . . .	35
JÓZEF KOREDCZUK, The Stance of Bishop Józef Kazimierz Kossakowski towards the Polish Political and Legal Reforms of the Stanislavic Period . . . . .	55
ANDRZEJ PASEK, The Concept of Judicial Rehabilitation in the Work of the Codification Commission on the Draft of the Polish Penal Code of 1932 . . . . .	73
KAROL WILK, The Draft Act on the Unification of Law in Poland against the Background of Post-War Unification Concepts . . . . .	89
TOMASZ KRUSZEWSKI, Polonization of the Names of Streets, Squares and Bridges in Wrocław: Stage I, 1945. Source Analysis . . . . .	109
NOTES ON AUTHORS . . . . .	123

# Inhalt

DOBROMIŁA NOWICKA, Frauen als Anklägerinnen in römischen Strafverfahren? . . . . .	11
MATEUSZ SZYMURA, George Joseph Bell (1770–1843): der letzte schottische institutionelle Schreiber . . . . .	23
PAWEŁ WIĄZEK, Über die Entwicklungsrichtungen des Strafrechts im Mittelalter auf polnischen Gebieten vor dem Hintergrund der Tradition und der europäischen Tendenzen . . . . .	35
JÓZEF KOREDCZUK, Bischof Joseph Kasimir Kossakowskis Verhältnis zu den politischen und rechtlichen Reformen in Polen der Stanislaw-Zeit . . . . .	55
ANDRZEJ PASEK, Die Idee der gerichtlichen Rehabilitation in den Arbeiten der Kodifikationskommission betreffend den Entwurf des polnischen Strafgesetzbuches aus dem Jahr 1932 . . . . .	73
KAROL WILK, Gesetzesentwurf über die Vereinheitlichung des Rechts in Polen vor dem Hintergrund der Unifikationskonzepte der Nachkriegszeit . . . . .	89
TOMASZ KRUSZEWSKI, Polonisierung der Straßen-, Plätze- und Brückennamen in Wrocław. Erste Etappe. Das Jahr 1945. Quellenanalyse . . . . .	109
KURZPORTRÄTS DER AUTOREN . . . . .	123